
En social spelare med bildsinne! 

Karin Nauclér har rötterna i Hammarbyland, är född och uppväxt 

på Södermalm med mamma och pappa. 

- Det var min morfar, en f.d. storskytt från vänster, som 

lockade mej att börja med handboll i IK Bolton när jag var 

7 år. Jag blev kvar tills jag fyllde 20 år, gick till Spårvägen 

och spelade på elitnivå i 4-5 år. Sen blev det mitt hjärtas 

lag, Hammarby i fem år och jag var med på resan upp till 

och ut ur Elitserien.  

- Jag studerar på GIH, har ett år kvar och kompletterar 

idrottsämnet med folkhälsokunskap. Mitt stora intresse är 

att fotografera och jag håller med en egen bok där jag har 

följt en trafikskadad idrottskille under flera år och tar 

bilder, skriver texter och gör layout.      

Karins mål med sitt handbollspel är enkla men tydliga: 

- Jag spelar så länge det är kul och jag älskar det sociala umgänget i ett lag.   

Det som ger Karin glädje i tillvaron handlar om inre och yttre bilder. 

- Jag gillar att resa till nya platser med Micke, min pojkvän, och mitt drömresemål just nu är 

Brasilien. Jag har ett bra bildseende och det bästa jag vet är när jag ser och kan ta en riktigt 

bra bild En högtidsstund är fotbollspremiären på Söderstadion när alla sjunger Kentas ”Just 

idag mår jag bra,,,” 

En speciell film gjorde Karin väldigt upprörd: 

- ”Lilja 4-ever” gjorde mej både jättearg och ledsen, en film som visade när en ung tjej blev 

brutalt utsatt. Jag gillar inte när folk ställs utanför, inte får vara med i gruppen av nå´n 

anledning.   

Karin tycker att hennes bästa egenskaper som spelare är att hon skjuter bra, gillar att gå på 

genombrott och att hon är en lagspelare.  

- Mina bästa egenskaper som människa är att jag är glad och positiv men också väldigt envis 

och har svårt att ge mej.  Jag är social och tycker om att vara med folk. 

Karin tror att Spårvägen kommer sexa i grundserien. 

- I ett slutspel har vi absolut chansen att gå vidare till semifinal. För att lyckas måste vi spela 

som ett lag, hålla oss friska och hela och inte köra slut på spelare, alla är viktiga i laget. Jag 

ska bidra med att vara social och delaktig, träna hårt och vara beredd på att spela. Jag ska lita 

på mej själv, stänga av i försvarsspelet och sätta mina lägen om jag får spela. 

En perfekt dag för Karin rör sej på olika platser i världen. 

- Jag äter frukost på Lisens café på Katarina Bangata, tar en leverpastejsmörgås och en 

kanelbulle.  På förmiddagen är jag hos min mormor där Klarälven möter Vänern, solar och 

badar på klipporna med Micke och några kompisar från Boltons 79-tjejer. Sen blir det härlig 

skidåkning i Alperna efter en lunchöl och gulaschsoppa. På kvällen blir det en god köttbit, nåt 

bra vin och sen har vi det bara kul. 
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